
POSLANCI LE NA SREČANJU
Zadnji poskus, da bi se poslanci skupščine občine Ljubljana Moste-

Polje še enkrat sestali pred zaključkom svojega mandata ni uspel. Kot
je znano, ze od lanske pomladi, kojeg. Janze Jančar opustil funkcijo
predsednika skupščine, niso uspeli izvoliti novega iupana in zagotoviti
sklepčnosti vseh zborov občinske skupščine. Eden od razlogov je gotovo
tudi la, da poslanci občinske skupščine niso sprejeli novcga stututa in
pravilnika, sajje bilo že tako težko zagotoviti normalno delo anahroni-
stične skupščine v novih družbenih razmerah. Podpredsednik skupščine
g. Viljem Celestina je ob tej priložnosti odgovoril na dve kratki
vprašanji. Izjave drugih poslancev in članov izvršnega sveta pa bomo
objavili v nasledni, zadnji številki našega občinskega glasila.

G. Viljem Celestina, zakaj se po
Vašem mnenju poslanei niste uspeli
sestati?

Skupščino sem sklical 26. oktobra,
in sicer po zborih, z namenom, da bi
vsak zbor posebej obravnaval točke
dnevnega reda. ki so življenjskega po-
mena za našo občino (prostorsko ure-
ditveni pogoji, kadrovske zadeve).
Glede na naše izkušnje smo vedeli. da
skupno zasedanje skupščine ne bo
uspešno. S tem sta soglašala zbora
krajevnih skupnosti in združenega
dela. Na koordinaciji smo sprejeli
dnevni red zasedanj z rezultatom 3:1.
Nismo namreč soglašali z zahtevo
družbeno-političnega zbora, da bi po-
stavili na dnevni red zaupnico izvrš-
nemu svetu. Poslanci nekaterih
strank. v DPZ niso dali soglasja na
sprejeti dnevni red, tako da DPZ ni

mogel nadaljevati zasedanja. Pred
tem pa se je zgodil še bolj nemogoč
zaplet. ko je podpredsednik DPZ
istočasno sklical sejo z drugim dnev-
nim redom. po katerem bi najprej
obravnavali vprašanja poslancev in
vprašanje imunitete Janeza Lesarja.
Na tem zasedanju, katerega dnevni
red ni bil nikjer sprejet, je prišlo
v glavnem do medsebojnih obtože-
vanj, podtikanj in neresničnih trditev.

Ali se boste poslanci pred koncem
mandata sestali vsaj na neformalnem
srečanju?

Da, 2. decembra ob 15. uri se bomo
sestali na poslovilnem srečanju v KD
Španski borci. Ob tej priložnosti
bomo podelili priznanje izvršnemu
svetu, ki ga je na pobudo poslanca
zbora KS Daniela Jurce podpisala

skupina poslancev. Seveda pa se bo to
lahko zgodilo le, če bodo pred tem
soglašali klubi političnilh strank naše
skupščine. Poudariti p;a moram. da
smo kljub zastojem v sk.upščini veliko
storili v tem mandatneim obdobju za
dobrobit na«ih občanov. Upam Je. da
se bo v novi mesmi običini Ljubljana
razvoj našega območjja nadaljeval
s takšnim tempom kot cdoslej. Zaradi
nove avtoceste bo potrrebno zgraditi
cestne priključke in niove trgovske
centre, toplarna bo mmrala preiti na
tekoča in plinasta gorivai, potrebno bo
zgraditi pločnike na Litiijski cesti itd.
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